
 
schriftelijke vragen Platinum Stable  april 2016  
 
De CDA fractie wil het proces rond de ontwikkeling van Platinum Stable 
agenderen bij de commissie Ruimte omdat de antwoorden op de vragen zoals 
gesteld op 4 april 2016 meer vragen oproepen dan er beantwoord worden. 
 
De reden dat het CDA aandacht voor deze casus vraagt is de groeiende 
ongerustheid over de consequenties voor lokale toeleveranciers en bedrijven. De 
gemeente zit niet te wachten op kleine bedrijven met schuldproblematiek en er 
melden zich steeds meer schuldeisers. 
De schijn is gewekt dat een kapitaalkrachtig bedrijf ongezien alle medewerking 
krijgt, terwijl andere ondernemers zich vooraf op alle manieren moeten 
verantwoorden. 
Dit blijkt onder andere uit het feit dat aanvankelijk een 
bestemmingsplanwijziging zou moeten plaatsvinden omdat de bouwwerken 
duidelijk buiten het bouwblok vielen. Dan pas zou er een vergunning afgegeven 
kunnen worden. Nu wordt er een noodverband aangelegd door een tijdelijke 
vergunning. 
Ook bleek de bouwvergunning niet onherroepelijk toen het laatste werkbezoek 
plaats vond. 
Omdat dit dossier omgeven wordt door onduidelijkheid vindt het CDA het 
belangrijk om dit in het openbaar te bespreken, opdat alle informatie gedeeld 
kan worden. 


